
 
Sivistysjohtajan esittelemät ajankohtaiset asiat 
 
Sivistyslautakunta 15.11.2022 § 109    
66/12.00.00/2022    
 
 
 Sivistysjohtajan esittelemät ajankohtaiset asiat: 

 
1) Varhaiskasvatuksen ja esi- ja perusopetuksen 

palveluverkkotarkastelulle asetetaan seuraavat tavoitteet (asiakohta 
käsitellään esimmäisenä asiana / asiantuntijana paikalla Tommi 
Ruokonen klo 17-18:30). 
 
Palveluverkon nykytilan kuvaaminen 
 
Aiemman palveluverkkosuunnitelman tavoitteiden toteutumisen 
arviointi 
 
Palvelutarpeen arviointi alueittaisella tasolla vuoteen 2030 asti. 
 
Palveluverkkovaihtoehtojen esittäminen ja niiden vaikutusten arviointi 

 
 Palveluverkkotarkastelun päämääränä on muodostaa 

ohjaava asiakirja palveluverkkoon tehtäville linjauksille ja 
sen kehittämiselle. 
 

 Palveluverkkotarkastelussa huomioidaan arviot kunnan 
kehittymisestä, lainsäädännölliset tulevat ja 
todennäköiset muutokset sekä kuntastrategiassa ja 
muissa keskeisissä asiakirjoissa asetetut tavoitteet. 

 
2) Kasvatuksen ja opetuksen palvelualue 1.1.2023 - pohjaehdotus / 

operatiivinen organisaatio 
 

3) Sivistyslautakunnan jäsenten nimeäminen kouluteiden turvallisuutta 
arvioivaan työryhmään (Sivistyslautakunta 16.11.2021 §100) 

 
4) Varhaiskasvatuksen asiakastyytyväisyyskyselyn 2022 tulokset  

 
5) Piipoo-raportti kevät 2022 

 
6) Vuosikello 2023. Vuoden 2023 alusta sivistyslautakunnan kokousten 

alkamisaika klo 16. 
 

7) Ennakkovaikutusten arviointi osana muita kokousasioita. Kokouksessa 
esitellään ehdotus kasvatus- ja opetuslautakunnan eva -menettelyn 
käytöstä (valmistelu-/päätösasiat). 
 
 

Lisätietoja: Sivistysjohtaja Nina Lehtinen, p. 050 383 9789 
 

Esittelijä Sivistysjohtaja Nina Lehtinen 
 

Päätösehdotus Sivistyslautakunta merkitsee ajankohtaiset asiat tiedoksi.   
 

Päätös Sivistyslautakunta merkitsi ajankohtaiset asiat tiedoksi.    
  
  



1) Sivistyslautakunnassa käsiteltiin ensimmäisenä asiana Ajankohtaisten 
asioiden ensimmäinen kohta: Palveluverkko. 

 
 Sääksjärven yläkoulun nykyisen oppilaaksiottoalueen 6. luokkien 

oppilaiden määrä on pienempi kuin keväällä 2023 toiselle asteelle siirtyvien 
yhdeksäsluokkalaisten määrä. Opetuksen järjestämisen 
mahdollistamiseksi kontaktoidaan Kuljun koulun 6. luokkalaisten 
vanhempia järjestämällä vanhempainilta. Sivistyslautakunnan jäsenistä 
Johanna Kalliomäki sekä Birgit Backlund-Palander osallistuvat 
opetuspäällikön ja sivistysjohtajan kanssa vanheimpainiltaan.  

  
3) Kouluteiden turvallisuutta arvioivaan työryhmään on valittu 

(Sivistyslautakunta 16.11.2021 § 100) :  
jäsen   Mikko Koivuluoma 
varajäsen  Birgit Backlund-Palander 

 
6) Sivistyslautakunnan kokoukset alkavat klo 17 ainakin 31.7.2023 

saakka.  
 

7) Ennakkovaikutusten arviointi -kasvatus- ja opetuslautakunta: 
 

 Maksu- ja taksapäätökset (esim apip 12/2022) 
 Lapsiystävällinen kunta -toimenpiteet (Unicef -lapsiystävällinen 

kunta, vuosi 2023) 
 Koulukuljetusperiaatteiden tarkastelu (päivitetään tarpeen 

mukaan) 
 Kunnan osoittamat oppilaaksiottoalueet (osana 

palveluverkkotarkastelua, erillispäätökset, 2023-2024) 
 Kasva, opi ja opiskele Lempäälässä -vahva silta tulevaisuuteen 

-kehittämissuunnitelma (Kuntastrategiaan perustuva, vahva 
osallisuus) 1-8/2023 

 TA 2024 
 Varhaiskasvatus- ja kouluyksiköt / perustaminen 

 
  
 Merkittiin pöytäkirjaan, että lautakunnan jäsen Pasi Huhtala ja varajäsen 

Kirsi Kallio saapuivat kokoukseen Palveluverkko -kohdan käsittelyn aikana 
klo 17.03. 

 
 Merkittiin pöytäkirjaan, että Tommi Ruokonen oli asiantuntijana läsnä 

Palveluverkko -kohdan käsittelyn ajan klo 17:04-19:09. 
 
 Merkittiin pöytäkirjaan, että Mirva Ritari ja Marianne Liimatainen olivat 

asiantuntijana läsnä Palveluverkko -kohdan käsittelyn ajan. 
 
 Merkittiin pöytäkirjaan, että kokouksessa pidettiin tauko Palveluverkko -

kohdan käsittelyn jälkeen ajassa klo 19:09-19:17, jonka jälkeen 
puheenjohtaja totesi läsnäolijat sekä totesi kokouksen lailliseksi ja 
päätösvaltaiseksi. 

 
 Merkittiin pöytäkirjaan, että pykälän käsittely keskeytettiin ajassa klo 19.09, 

kun Palveluverkko -kohta oli käsitelty. Pykälän käsittelyä jatkettiin klo 20.23 
alkaen. 


